
 
 

SLS V MEDIJIH 
V preteklem tednu je bila SLS precej prisotna v medijih, predvsem po zaslugi predsednika SLS mag. Radovana Žerjava, s katerim je bil v sobotnem Dnevnikovem Objektivu objavljen 
osrednji intervju, ki si ga lahko preberete tule, povzeli pa so ga tudi na portalu RTV Slovenija, v članku z naslovom »Žerjav: Vlada brez možnosti za uspeh na referendumih«. Na tem 
portalu so pisali tudi o dolgovih in kreditih slovenskih strank in v članku »Večja ko je stranka, večji so dolgovi« omenili tudi SLS, razveselili pa smo se rezultatov raziskave Vox populi, ki 
je SLS nameril višjo javnomnenjsko podporo, predsednika SLS mag. Radovana Žerjava pa uvrstil že na visoko peto mesto po priljubljenosti med slovenskimi politiki. V prispevku 
osrednje informativne oddaj 24 ur na POP TV »Vox populi: Z vlado nezadovoljnih skoraj 80 odstotkov« si lahko poslušate tudi izjavo mag. Radovana Žerjava o njegovem skoku na 
lestvici priljubljenosti.  

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 22. DO 28. FEBRUARJA 2011 
Torek, 22. februar 2011:  

 ob 9. uri  25. redna seja Komisije DZ RS za nadzor javnih financ, katere podpredsednik je poslanec SLS Janez Ribič 
 ob 12. uri 84. redna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 
 ob 13. uri seja SOO pri SLS za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano v prostorih Glavnega tajništva SLS v Ljubljani 
 ob 14. uri 51. nujna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega član je poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 14. uri 35. nujna seja Odbora DZ RS za finance in monetarno politiko, katerega podpredsednik je namestnik vodje PS SLS mag. Radovan Žerjav 
 ob 16. uri seja SOO pri SLS za okolje in promet v prostorih Glavnega tajništva SLS v Ljubljani 

Sreda, 23. februar 2011:  
 evropski dan potrošnikov 
 ob 8. uri 10. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev javnih funkcij, ki so bili odgovorni za pripravo in izvedbo štetja t.i. 

“izbrisanih” v letih 2003 in 2009, katere član je poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 9. uri 46. nujna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega član je poslanec SLS Gvido Kres  
 ob 10. uri 54. redna seja Odbora DZ RS za zunanjo politiko, katerega član je poslanec SLS Franc Pukšič, 15 minut po zaključku te  pa se bo začela njena 56. nujna seja  
 ob 14. uri 27. redna seja Odbora DZ RS za kulturo, šolstvo, šport in mladino, katerega član je poslanec SLS Janez Ribič 

Četrtek, 24. februar 2011:  
 ob 9. uri 25. redna seja Mandatno-volilne komisije DZ RS, katere član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 
 ob 10. uri 3. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev javnih funkcij zaradi suma zlorabe uradnega položaja nosilcev javnih 

funkcij z namenom vplivati na rezultat volitev v Državni zbor leta 2008, katere član je poslanec SLS Franc Pukšič 
 ob 17. uri 7. predavanje v sklopu 1. cikla izobraževanja v okviru Politične akademije SLS na sedežu SLS v Ljubljani 

http://dnevnik.si/objektiv/intervjuji/1042425327


 ob 18. uri volilni občni zbor OO SLS Muta v Gostišču pri Izidorju na Muti 
Petek, 25. februar 2011:  

 ob 12. uri posvet o slovensko-hrvaški meji in o Štrigovi v sejni sobi Občine Ljutomer 
 ob 18. uri občni zbor OO SLS Zavrč v »Baru Veselič« v Zavrču 
 ob 19. uri volilni občni zbor OO SLS Majšperk v gostilni Dolinca v Majšperku 

Sobota, 26. februar 2011: 
 ob 18. uri  občni zbor OO SLS Videm pri Ptuju v veliki dvorani Občine Videm 
 ob 18. uri občni zbor OO SLS Semič v hotelu Smuk v Semiču 

Ponedeljek, 28. februar 2011:  
 ob 14. uri 86. seja Komisije DS RS za državno ureditev, katere člana sta državna svetnika SLS Darko Fras in Jože Slivšek 

SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: NAMESTO REFERENDUM-MANIJE, RAJE TAKOJŠNJO EVFORIJO ZA RAZVOJNO-GOSPODARSKE UKREPE IN BLAGINJO 
LJUDI 

 
Ljubljana, 17. februar 2011 – »Današnja razprava o referendumih je dejansko svečana otvoritev »referendum-manije«,« ob robu zasedanja Državnega 
zbora RS na izredni seji pravi predsednik SLS mag. Radovan Žerjav, ki opozarja, da se bo z očitno hiperinflacijo referendumov razvrednotilo najvišji 
demokratični institut nadzora nad oblastjo, kot jo neposredno državljankam in državljanom ter parlamentarni opoziciji zagotavlja Ustava RS. ...več 

 

 

STALIŠČE PS SLS GLEDE PREDLOGA SKLEPA O ZAHTEVI DZ RS ZA PRESOJO USTAVNOSTI POSLEDIC, KI BI NASTALE ZARADI ZAVRNITVE ZAKONA O SPREMEMBAH 
IN DOPOLNITVAH ZAKONA O VARSTVU DOKUMENTARNEGA IN ARHIVSKEGA GRADIVA TER ARHIVIH NA REFERENDUMU 
Ljubljana, 17. februar 2011 – Danes je poslanec SLS Gvido Kres na 40. izredni seji DZ RS predstavil stališče PS SLS glede predloga sklepa o zahtevi Državnega zbora Republike 
Slovenije za presojo ustavnosti posledic, ki bi nastale zaradi zavrnitve Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o varstvu dokumentarnega in arhivskega gradiva ter arhivih na 
referendumu, ki si ga lahko preberete v nadaljevanju. ...več 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=B57B702E-F08E-2633-84A0-E3AD7E1F6B47&linkid=newsContent
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VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK: PRIČAKUJEMO, DA BO MINISTRSTVO ZA ZDRAVJE RS PREDSTAVILO FINANČNE IZRAČUNE ZA PREDLAGANE TEZE ZDRAVSTVENE REFORME - NA 
MAKRO IN MIKRO RAVNI 
Ljubljana, 16. februar 2011 – Vodja PS SLS Jakob Presečnik v svojem odzivu na predstavljene teze za predlagane spremembe v slovenskem zdravstvu, ki jih je Ministrstvo za zdravje 
RS danes poslalo v javno razpravo, pravi, da je po mnenju PS SLS zdravstvena reforma zagotovo nujna, če hočemo v Sloveniji zagotoviti vzdržnost zdravstvenega sistema  v 
prihodnosti. 
Ob tem Presečnik poudarja, da bo PS SLS dane teze za zdravstveno reformo še proučila, njegove prve pripombe pa se nanašajo na pomanjkanje oz. izostanek natančnih finančnih 
izračunov, kaj naj bi izhodiščno predlagane spremembe pomenile na makro ravni (na področju države in gospodarstva) in mikro ravni (na področju vsakega posameznika – študentov, 
zaposlenih, upokojencev …).  
»Zato v PS SLS pričakujemo, da bo Ministrstvo za zdravje RS te finančne izračune in simulacije predstavilo čim prej ob začetku javne razprave,« pravi vodja PS SLS Jakob Presečnik, ki 
izraža tudi prepričanje, da je treba pri pripravi zdravstvene reforme dati poseben poudarek vzgoji zdravnikov, pri čemer bi ti morali več zdravstvenega dela nameniti preventivi in ne 
zgolj kurativi, ter tudi spodbujanju zdravega načina življenja na sploh.  
 
 

SLS O ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH 
PS SLS VLOŽILA ZAHTEVO ZA SKLIC NUJNE SEJE ODBORA ZA ZUNANJO POLITIKO 
Ljubljana, 18. februar 2011 - PS SLS je danes vložila zahtevo za sklic nujne seje Odbora DZ RS za zunanjo politiko z naslednjo točko dnevnega reda: Predvideno spreminjanje 
zakonske podlage za omogočanje sprejema enega ali več  zapornikov iz ameriškega zapora Guantanamo Bay na Kubi. Celotno vsebino zahteve si lahko preberete v nadaljevanju. 
...več 

POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ: NAVKLJUB VSEM SPRENEVEDANJEM SE EDEN IZMED GUANTANAMSKIH ZAPORNIKOV OČITNO ŽE PRIPRAVLJA NA ODHOD V SLOVENIJO 
Ljubljana, 15. februar 2011 - Poslanec SLS Franc Pukšič, sicer tudi član Odbora DZ RS za zunanje zadeve, močno obžaluje, da se več kot očitno 
uresničuje scenarij, ki ga je pred meseci napovedal spletni portal Wikileaks v razkritju depeš ameriške diplomacije, celoten slovenski politični vrh pa 
se ni niti zganil. Napovedi predsednika Vlade RS Boruta Pahorja, "da se bodo začeli postopki za spremembo zakonodaje, ki bi tak sprejem zapornika 
tudi v Sloveniji omogočali", so v nasprotju z vsemi dosedanjimi izjavami tako vladnega kabineta kot tudi zunanjega ministrstva. 
"Šokiran sem, kako Vlada RS dandanes manipulira z informacijami in redno zavaja slovensko javnost. Še pred dvema mesecema smo poslušali 
trditve, kako so v razkritih depešah povsem napačno razumljene informacije, zdaj pa se dogaja natanko tako, kot je bilo tudi prvotno interpretirano s 
strani javnosti," je ogorčen poslanec SLS Franc Pukšič, ki je prepričan, da se večina državljank in državljanov niti slučajno ne strinja s takšnimi 
potezami slovenske diplomacije. ...več 
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SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK: PROBLEM SIVE EKONOMIJE JE REŠLJIV ŽE S STROŽJIM IN UČINKOVITEJŠIM IZVAJANJEM OBSTOJEČE ZAKONODAJE 
"Predlog Zakona o preprečevanju dela na črno je po mnenju PS SLS neuporaben!"  
Ljubljana, 16. februar 2011 - Vodja PS SLS Jakob Presečnik pred jutrišnjo sejo Odbora DZ RS za delo, družino in socialne zadeve opozarja na nesmiselnost zakonskega predloga o 
preprečevanju dela na črno. V SLS podpiramo dolgoletne zahteve in prizadevanja Obrtne zbornice Slovenije pri preprečevanju dela na črno, saj je nedvomno siva ekonomija, ki se po 
različnih podatkih giblje med 15 in 27 odstotkov slovenskega bruto domačega proizvoda, škodljiva za družbo, državo, pa tudi za udeležence, saj jim tako delo ne nudi nobene 
socialne varnosti. Vendar pa smo prepričani, da predlagani zakon ne prinaša ustreznih rešitev, temveč bi z nerazumnimi prepovedmi in nezmožnostjo celovitega izvajanja povzročil 
nedopustne posledice v naši družbi.  ...več 

PODPREDSEDNIK SLS FRANC BOGOVIČ: SPODBUJANJE PREDHODNEGA POSVETOVALNEGA REFERENDUMA O TEŠ 6 S STRANI VLADNE STRANKE JE NERESNO, MG RS IN VLADA RS 
NAJ MOREBITNO ODLOČITEV O ZAUSTAVITVI PROJEKTA SPREJMETA BREZ SKRIVALNIC IN REFERENDUMSKE KRINKE.  

Ljubljana, 15. februar 2011 – V  zvezi s pobudo mednarodne nevladne organizacije Alpe Adria Green vsem poslanskim skupinam, da se v zvezi s 
projektom šestega bloka Termoelektrarne Šoštanj (TEŠ 6) razpiše predhodni posvetovalni referendum o TEŠ 6,  in za katero PS Zares danes že 
zbira poslanske podpise, PS SLS sporoča, da poslanci SLS ne bodo prispevali svojih podpisov za razpis takšnega referenduma, pravi poslanec in 
podpredsednik SLS Franc Bogovič. Prvič zato, ker gre po njegovih besedah v tem trenutku že za hiperinflacijo referendumov, ki so sicer zelo 
pomembna ustavna pravica in namenjeni predvsem za popravek slabih zakonskih odločitev vladne koalicije, ne pa, da vladna koalicija oz. ena od 
vladnih strank sama prihaja s pobudo za referendum o projektu TEŠ 6, ki sodi v resor, ki ga pravzaprav sama vodi. »Če referendum zahteva 
opozicija, ki je v Državnem zboru RS preglasovana pri sprejemu nekega zakona, je naknadni zakonodajni referendum lahko smiseln in upravičen 
pri katerih zares ključnih problematikah za državo in za ljudi,« pravi Bogovič in dodaja: »Če pa Vlada RS ne ve, kako voditi državo, pa naj ne 
sprašuje ljudi še sama s posvetovalnimi referendumi, ampak naj odstopi!« 
Podpredsednik SLS Franc Bogovič ob tem tudi dvomi, da bi Vlada RS rezultat takšnega posvetovalnega referenduma o TEŠ 6 sploh upoštevala, saj 
ne upošteva niti odločb Ustavnega sodišča RS, kot je to bilo v primeru ustanavljanja občine Ankaran in kjer je ravno en poslanski glas Zares bil 
odločilen, da je ustanovitev občine Ankaran padla že na pristojnem parlamentarnem odboru in da do odločanja na ravni Državnega zbora RS sploh 
ni prišlo, ter ob dejstvu, da rezultat posvetovalnega referenduma za Vlado RS že tako ali tako sploh ni zavezujoč. ...več 
 

 

O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH ODBOROV TER ZVEZ SLS 
PREDSEDNICA SŽZ PRI SLS VESNA STARMAN: NI DOVOLJ, DA SLOVENŠČINO SPOŠTUJEMO – IMETI JO MORAMO ISKRENO RADI IN JO UPORABLJATI Z 
VESELJEM, NE LE S PONOSOM. 
Ob 21. februarju, mednarodnem dnevu materinščine, v SLS za spoštovanje in ohranjanje slovenščine kot našega temeljnega elementa narodne identitete. 
 
Ljubljana, 21. februar 2011 – Pred osmimi leti je Organizacija ZN za izobraževanje, znanost in kulturo (Unesco) 21. februar razglasila za mednarodni dan 
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materinščine z namenom, da bi opozorila javnost na spoštovanje lastnega maternega jezika. S tem je želela podpreti ohranjanje kulturne in jezikovne različnosti na svetu, ki govori 
skoraj sedem tisoč različnih jezikov. Več kot polovici slednjih pa grozi izumrtje … Na našo srečo slovenščina še ni med njimi, saj je ta v zavesti govorcev trdno zasidran in dobro 
razvijajoč se jezik. »Pa vseeno bi se morali na ta dan zamisliti predvsem nad spoštovanjem slovenščine,« pravi predsednica SŽZ pri SLS Vesna Starman. »Slovenščina je vendarle jezik, 
ki je preživel, kljub mnogim poskusom izbrisa. To je jezik, ki mu je uspelo oblikovati državo. To je jezik, ki ohranja slovensko narodno identiteto, česar se ne zavedamo dovolj. Svojega 
maternega jezika – naše slovenščine - se morda včasih celo sramujemo. Naši politiki velikokrat v tujini zatajijo svoj jezik in uporabljajo jezik gostiteljev, sploh v državah bivše 
Jugoslavije. Kaj s tem sporočajo svojim sodržavljanom? Je to res le prijazna gesta ali je to postavljanje v podrejen položaj?« se ob tem sprašuje Starmanova. ...več 
 

 

DELEGACIJA MESTNE OBČINE CELJE NA OBISKU V SOMBORJU V REPUBLIKI SRBIJI 
 
Celje, 17. februar 2011 – Mesto Sombor iz Republike Srbije na današnji dan praznuje t. i. Dan grada. Ob tej priložnosti se na povabilo župana mesta Nemanja Delića danes v 
Somborju mudi štiričlanska delegacija (pooblaščenca župana Mestne občine Celje Stane Rozman in Janko Požežnik ter vodja Oddelka za splošne zadeve Polona Rifelj), ki jo vodi 
župan Mestne občine Celje Bojan Šrot. 
 
Celjski župan Bojan Šrot bo ob tej priložnosti pobratenemu mestu čestital in zbrane nagovoril na slavnostni seji skupščine, kjer bo potekal tudi podpis medmuzejskega sodelovanja 
med Mestnim muzejem Sombor in Pokrajinskim muzejem Celje. Sombor pa bo ob svojem mestnem prazniku podpisal tudi sporazum o sodelovanju z občino Veles iz Republike 
Makedonije, ki je prav tako pobrateno mesto s Celjem. 
 
V popoldanskih urah bo delegacija Mestne občine Celje prisotna še na odprtju razstave »Gumbi iz zbirke Franca Pajtlerja« v Mestnem muzeju Sombor, ki je nastala v sodelovanju s 
Pokrajinskim muzejem Celje.   
 
Kratka zgodovina sodelovanja med mestoma Celje in Sombor: 
 

- listina o pobratenju je bila podpisana 20. julija 1986 v Celju; 
- osnova za takratno povezovanje je bilo gospodarsko sodelovanje (sodelovanje je bilo zelo intenzivno, s pogostimi sliki); 
- kasneje se je sodelovanje razširilo tudi na področje kulture, stiki med mestoma so bili živahni; 
- sodelovanje je po razpadu skupne države nekoliko zamrlo; 
- stiki med mestoma so bili ponovno vzpostavljeni v lanskem letu. 

 

NA JAVNI RAZPIS ZA PODELITEV PRIZNANJ V LETU 2011 PRISPELO 20 PREDLOGOV 
 
Celje, 16. februar 2011 - Mestna občina Celje je skladno z Odlokom o priznanjih Mestne občine Celje (Ur. list RS, št. 125/2004) objavila javni razpis za podelitev priznanj v letu 2011. 
Razpis je bil objavljen v Novem tedniku 3. decembra 2010, v tedniku Celjan 8. decembra 2010 ter na spletnem portalu Mestne občine Celje.  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve, imenovanja, priznanja in nagrade Mestnega sveta Mestne občine Celje je do zaključka razpisa, tj. 21. januarja 2011, prejela 20 predlogov 
za naziv "častni meščan" oziroma "zlati, srebrni, bronasti in kristalni celjski grb". Komisija bo predloge obravnavala ob koncu februarja oz. v začetku meseca marca in jih nato 
predložila v potrditev mestnim svetnikom na marčevski seji Mestnega sveta Mestne občine Celje.  
Mestni svet Mestne občine Celje je objavil javni razpis za podelitev priznanj v letu 2011 zaslužnim občanom in drugim posameznikom, podjetjem, zavodom, društvom, skupinam, 
združenjem in drugim pravnim osebam za profesionalne in druge dosežke ter uspehe na katerem koli področju delovanja in ustvarjanja, ki imajo izjemen pomen za razvoj, ugled in 
promocijo mesta. Pobude oziroma predloge za podelitev priznanj so lahko podali posamezniki, družbe, zavodi, politične in druge organizacije in skupnosti, društva ter organi lokalne 
skupnosti.  
V lanskem letu je v predpisanem roku na javni razpis za podelitev priznanj prispelo 20 predlogov, v letu 2009 pa 26 predlogov. 
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SLS UTRINKI IZ POSLANSKIH KLOPI 

 

 
PISNO POSLANSKO VPRAŠANJE MAG. RADOVANA ŽERJAVA DR. FRANCU KRIŽANIČU GLEDE NOVEGA MODELA VREDNOTENJA NEPREMIČNIN IN NOVEGA PREDLOGA ZAKONA O 
DAVKU NA NEPREMIČNINE 
Ljubljana, 17. februar 2011 - Namestnik vodje PS SLS mag. Radovan Žerjav sprašuje ministra za finance dr. Franca Križaniča glede novega modela vrednotenja nepremičnin in 
novega predloga Zakona o davku na nepremičnine. Vsebino pisnega poslanskega vprašanja si lahko preberete v nadaljevanju. ...več 

PISNO POSLANSKO VPRAŠANJE MAG. RADOVANA ŽERJAVA DR. PATRICKU VLAČIČU IN SAMUELU ŽBOGARJU GLEDE OBNOVE MOSTU ČEZ REKO DRAGONJO 
Ljubljana, 17. februar 2011 - Namestnik vodje PS SLS mag. Radovan Žerjav sprašuje ministra za promet dr. Patricka Vlačiča in ministra za zunanje zadeve Samuela Žbogarja glede 
obnove mostu čez reko Dragonjo. Vsebino  pisnega poslanskega vprašanja si lahko preberete v nadaljevanju. ...več 

PISNO POSLANSKO VPRAŠANJE SLS MAG. RADOVANA ŽERJAVA MAG. DARJI RADIĆ GLEDE PROJEKTA "GO INTERNATIONAL SLO" 
Ljubljana, 16. februar 2011 - Namestnik vodje PS SLS mag. Radovan Žerjav v pisnem poslanskem vprašanju sprašuje ministrico za gospodarstvo mag. Darjo Radić v zvezi s 
projektom "Go international Slo". Vsebino poslanskega vprašanja si lahko preberete v nadaljevanju. ...več 
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NOVICE IZ EU 
DELO EVROPSKEGA PARLAMENTA 
Začetek februarskega zasedanja: Egipt, otroci vojaki, usmrtitve v Iranu 
* * * 
Z letom 2013 več pravic avtobusnim potnikom 
* * * 
Evropski patent: Parlament odobril uporabo okrepljenega sodelovanja 
* * * 
Hrvaška - vodilna kandidatka pri širitvi EU 
* * * 
Ponarejena zdravila: Parlament sprejel nove predpise za boljšo zaščito bolnikov 
* * * 
Egipt: poslanci za demokratičen prehod ter zamrznitev premoženja egiptovskih voditeljev 
* * * 
Madžarski zakon o medijih: parlament preložil glasovanje o resoluciji 
* * * 
Poslanci sprejeli poročilo o vzdržnih, varnih in ustreznih pokojninskih sistemih 
* * * 
Pisna izjava o evropski čistilni akciji in pobudi „Let's do it World 2012“ 
* * * 
Izjava predsednika Evropskega parlamenta 
* * * 
Milijon podpisov - pogoj za zahtevo po novi evropski zakonodaji 
* * * 
Varna živila? 

DELO EVROPSKE KOMISIJE 
Tedenski napovednik dogodkov, ki jih bo moč spremljati preko EBS in EBS+, ter arhiv video in foto gradiva z dogodkov minulega tedna  
* * * 
EVROPSKA KOMISIJA PREDSTAVLJA AGENDO EU ZA OTROKOVE PRAVICE 
Dodatne informacije pa lahko najdete tu. 
* * * 
Na konferenci "Kultura v gibanju: poti do EU 2020" je bilo v Bruslju predstavljenih skoraj 30 čezmejnih kulturnih projektov, ki jih je podprla Evropska unija. 
Dodatne informacije pa lahko najdete tu. 
Več informacij o predstavljenem slovenskem projektu. 
* * * 
Registrirano tisoče poimenovanje kakovostnega živila. 
Dodatne informacije pa lahko najdete tu. 
* * * 
Zavarovanje: Primer Slovenije na Sodišču EU zaradi dopolnilnega zdravstvenega zavarovanja. 
Več informacij o paketu ugotavljanja kršitev za februar 2011. 
Dodatne informacije o kršitvah zakonodaje EU pa lahko najdete tu. 
* * * 

http://www.europarl.europa.eu/sl/pressroom/content/20110211IPR13592/html/Za%C4%8Detek-februarskega-zasedanja-Egipt-otroci-vojaki-usmrtitve-v-Iranu
http://www.europarl.europa.eu/sl/pressroom/content/20110215IPR13670/html/Z-letom-2013-ve%C4%8D-pravic-avtobusnim-potnikom
http://www.europarl.europa.eu/sl/pressroom/content/20110215IPR13680/html/Evropski-patent-Parlament-odobril-uporabo-okrepljenega-sodelovanja
http://www.europarl.europa.eu/sl/pressroom/content/20110215IPR13736/html/Hrva%C5%A1ka-vodilna-kandidatka-pri-%C5%A1iritvi-EU
http://www.europarl.europa.eu/sl/pressroom/content/20110215IPR13734/html/Ponarejena-zdravila-Parlament-sprejel-nove-predpise-za-bolj%C5%A1o-za%C5%A1%C4%8Dito-bolnikov
http://www.europarl.europa.eu/sl/pressroom/content/20110217IPR13812/html/Egypt-back-democratic-transition-and-freeze-Egyptian-leaders'-assets-say-MEPs
http://www.europarl.europa.eu/sl/pressroom/content/20110217IPR13810/html/Mad%C5%BEarski-zakon-o-medijih-parlament-prelo%C5%BEil-glasovanje-o-resoluciji
http://www.europarl.europa.eu/news/public/focus_page/008-113233-001-01-01-901-20110207FCS13232-01-01-2006-2006/default_p001c006_sl.htm
http://www.rjordancizelj.si/images/upload/2011/1899_Pisna_izjava.pdf
http://www.europarl.europa.eu/president/view/en/press/press_release/2011/2011-February/press_release-2011-February-19.html
http://www.europarl.europa.eu/sl/pressroom/content/20101215IPR10190/html/Milijon-podpisov-pogoj-za-zahtevo-po-novi-evropski-zakonodaji
http://www.europarltv.europa.eu/sl/parliament-news/player.aspx?pid=0a7b9293-3732-46c1-a3c6-9e8a0143a63e
http://ec.europa.eu/avservices/newsletter/index.cfm
http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=IP/11/156&format=HTML&aged=0&language=SL&guiLanguage=en
http://ec.europa.eu/justice/policies/children/policies_children_intro_en.htm
http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=IP/11/152&format=HTML&aged=0&language=EN&guiLanguage=en
http://www.culture-in-motion-2011.eu/home.jsp
http://www.ljud.si/slo/?p=566
http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=IP/11/154&format=HTML&aged=0&language=SL&guiLanguage=en
http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=MEMO/11/84&format=HTML&aged=0&language=EN&guiLanguage=en
http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=IP/11/181&format=HTML&aged=0&language=SL&guiLanguage=en
http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=MEMO/11/86
http://ec.europa.eu/eu_law/infringements/infringements_sl.htm


Digitalna agenda: Podpredsednica Kroes poziva 21 držav članic k nujnim ukrepom v zvezi z mobilnimi satelitskimi storitvami. 
Dodatne informacije pa lahko najdete tu. 
* * * 
Komisija poziva k splošno dostopni predšolski vzgoji. 
Dodatne informacije pa lahko najdete tu. 
* * * 
Evropska fundacija za izboljšanje življenjskih in delovnih razmer Eurofound je objavila rezultate študije o prostovoljstvu v Evropski uniji. 
* * * 
Evropska komisija je objavila letni poročili za leto 2010 o uporabi storitev služb "Tvoja Evropa – nasveti" in SOLVIT.  
Dodatne informacije o letnih poročilih za službi "Tvoja Evropa – nasveti" in SOLVIT.  
* * * 
Evropska komisija je objavila tudi strategijo za izboljšanje upravljanja enotnega trga s širitvijo obsega informacijskega sistema za notranji trg (IMI). 
Dodatne informacije o informacijskem sistemu za notranji trg. 
* * * 
Digitalna agenda: Spletne javne storitve odslej na voljo še več državljanom. 
Dodatne informacije pa lahko najdete tu. 
* * * 
EU namenja 170 milijonov EUR za ključne infrastrukturne projekte po Evropi. 
Dodatne informacije in seznam vseh izbranih projektov pa lahko najdete tu. 
 

SLS PRIPOROČA 

Mednarodni inštitut arhivskih znanosti Univerze v Mariboru  
 
V SODELOVANJU S:  
Pokrajinskim arhivom Maribor,  Zavodom 25. junij, Arhivskim društvom Maribor  in  na  pobudo  Lenarta Horvatiča (Celje), Alojza Kovačiča (Mota), Jožefa Šoemna (Lenart) in drugih 
vljudno vabi Vas in Vaše prijatelje ter znance na                    
POSVET O SLOVENSKO-HRVAŠKI MEJI IN O ŠTRIGOVI  
v petek,  25. 2. 2011,  v sejni sobi Občine LJUTOMER s pričetkom ob 12. uri  
V okviru priprav ter zbiranja podatkov o slovensko-hrvaški meji in o Štrigovi, organiziramo posvet s strokovnjaki in udeleženci različnih procesov, povezanih z vprašanjem meje in 
Štrigove v času med leti 1941, 1945, 1947 in po letu 1990. 
Na posvetu bodo zraven pobudnikov in po pozdravu županje Olge Karba sodelovali:  
doc. dr. Peter Pavel Klasinc (predstojnik, Mednarodni inštitut arhivskih znanosti Univerze v Mariboru)  
doc. dr. Andrej Hozjan (Oddelek za zgodovino, Filozofska fakulteta Univerze v Mariboru)  
dr. Slavica Tovšak  (direktorica, Pokrajinski arhiv Maribor)  
gospa Gordana Soevegeš – Lipovšek (arhivistka, Pokrajinski arhiv Maribor) 
Daniel Starman (odvetnik iz Kopra) 
pobudniki in drugi. 
Namen posveta je pridobiti čim več podatkov (dokumentov, zemljevidov, načrtov, slik, skic ipd.) kakor tudi ustnih izjav o stanju na meji s Hrvaško in o dogodkih v Štrigovi. 
 
 
VLJUDNO VABLJENI !  
Dr. Peter Pavel Klasinc  
 

http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=IP/11/195&format=HTML&aged=0&language=SL&guiLanguage=en
http://ec.europa.eu/information_society/policy/ecomm/current/pan_european/index_en.htm#MSS
http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=IP/11/185&format=HTML&aged=0&language=SL&guiLanguage=en
http://ec.europa.eu/education/school-education/doc2266_en.htm
http://www.eurofound.europa.eu/resourcepacks/volunteering.htm
http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=IP/11/204&format=HTML&aged=0&language=EN&guiLanguage=en
http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=MEMO/11/100&format=HTML&aged=0&language=EN&guiLanguage=en
http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=IP/11/203&format=HTML&aged=0&language=EN&guiLanguage=en
http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=MEMO/11/99&format=HTML&aged=0&language=EN&guiLanguage=en
http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=IP/11/206&format=HTML&aged=0&language=SL&guiLanguage=en
http://ec.europa.eu/information_society/newsroom/cf/item-detail-dae.cfm?item_id=6537
http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=IP/11/209&format=HTML&aged=0&language=SL&guiLanguage=en
http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=MEMO/11/101&format=HTML&aged=0&language=EN&guiLanguage=fr


*** 
 

*** 
SLS NA SVETOVNEM SPLETU 

V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali 
na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku in tudi, da se pridružite  

skupini podmladka SLS Nove generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://twitter.com/ZerjavSLS
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts

	V preteklem tednu je bila SLS precej prisotna v medijih, predvsem po zaslugi predsednika SLS mag. Radovana Žerjava, s katerim je bil v sobotnem Dnevnikovem Objektivu objavljen osrednji intervju, ki si ga lahko preberete tule, povzeli pa so ga tudi na portalu RTV Slovenija, v članku z naslovom »Žerjav: Vlada brez možnosti za uspeh na referendumih«. Na tem portalu so pisali tudi o dolgovih in kreditih slovenskih strank in v članku »Večja ko je stranka, večji so dolgovi« omenili tudi SLS, razveselili pa smo se rezultatov raziskave Vox populi, ki je SLS nameril višjo javnomnenjsko podporo, predsednika SLS mag. Radovana Žerjava pa uvrstil že na visoko peto mesto po priljubljenosti med slovenskimi politiki. V prispevku osrednje informativne oddaj 24 ur na POP TV »Vox populi: Z vlado nezadovoljnih skoraj 80 odstotkov« si lahko poslušate tudi izjavo mag. Radovana Žerjava o njegovem skoku na lestvici priljubljenosti. 

